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Încheiat astăzi 18.05.2021  în sedinţa ordinară de lucru a Consiliului local al comunei 
Grindu,  judeţul Ialomiţa. 
           Secretarul general al comunei Grindu face cunoscut domnilor consilieri că au fost 
convocaţi  în sedinţa ordinară de lucru, în baza dispoziţiei primarului comunei Grindu, nr.52 din 
12.05.2021. 
 La şedinţă participă un număr de 11 consilieri locali, absenti nu sunt, este întrunit 
cvorumul prevăzut de lege pentru aprobarea proiectelor de hotărâre prevăzute la ordinea de zi a 
sedinţei şi şedinţa este legală. 
 Președinte de ședință este dl Anghel Mihai Ionuț. 
 Dl președinte de ședință prezintă ordinea de zi a ședinței.  
 Se solicită propuneri pentru completarea ordinii de zi a ședinței. Nu sunt. Se supune la 
vot proiectul ordinii de zi și este aprobat în unanimitate de voturi. 
 Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dnei secretar general al UAT Grindu pentru a citi 
procesul verbal din ședința de lucru a Consiliului local din data de 27.04.2021. 
 Se solicită întrebări privind conținutul procesului verbal, nu sunt. Se supune la vot și este 
aprobat în unanimitate de voturi. 
 În continuare dna secretar general al comunei prezintă art.88 - 90 privind 
incompatibilitățile aleșilor locali și art.228 din Codul administrativ - Regimul general aplicabil 
conflictului de interese  pentru aleşii locali. Se constată că nu există astfel de stituații care ar duce 
la nulitatea actelor administrative adoptate sau eventuale prejudicii aduse terților. 
 Dl.președinte de ședință Anghel Mihai Ionuț dă cuvântul doamnei inspector din 
compartimentul impozite și taxe locale pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind stabilirea  
impozitelor și taxelor locale, pentru anul 2022. 
 În material s-a propus indexarea impozitelor și taxelor locale cu rata inflației care este de 
2,63% în anul fiscal 2020, iar pentru plata cu anticipație a impozitelor/taxelor pe clădiri și pe 
terenul intravilan/extravilan, datorată pentru întregul an de către contribuabili, până la data de 31 
martie a anului respectiv, bonificația să fie în procent de 10%. 
 Se solicită întrebări, nu sunt. 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea impozitelor și taxelor locale 
pentru anul 2022 și este aprobat în unanimitate de voturi. 
 Dl președinte de ședință Anghel Mihai Ionuț dă cuvâtul dnei contabil pentru a prezenta 
proiectul de hotărâre pentru modificarea H.C.L.nr.25/17.12.2020 privind aprobarea tipului, 
numărului și cuantumul burselor şcolare ce se vor acorda elevilor din cadrul Școlii Gimnaziale 
Grindu, în anul școlar 2020/2021. 
 Se solicită întrebări. 
 Dl consilier local Ioniță Constantin întreabă dacă avem sume prevăzute în bugetul local? 



 Dna contabil răspunde : da, am primit de la bugetul de stat suma de 35.000 lei și este 
aprobată în bugetul local al comunei, 17.500 lei în trim.II al anului 2021 și 17.500 lei în trim IV 
al anului 2021. 

Se solicită și alte întrebări, nu sunt. Se supune la vot proiectul de hotărâre și este aprobat 
în unanimitate de voturi. 

Dl.președinte de ședință dă cuvântul dnei secretar general al comunei prentru a prezenta 
proiectul de hotărâre privind modificarea şi completarea H.C.L.nr.23/29.05.2001 privind 
însuşirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei Grindu, judeţul 
Ialomiţa. 

Inventarul bunurilor din domeniului public se modifică și se completează poziția 2 din 
anexă drumuri stradale pietruite, astfel se trece denumirea fiecarei străzi cu caracteristicile 
drumului – tip îmbrăcăminte, traseu cu punct de început și punct de sfârșit, lungimea totală, 
suprafață totală a terenului, vecinătății, etc. 

Dl.consilier local Alexandru Laurențiu propune să fie trecut în inventar bunurilor din 
domeniul public și obiectivul - rampa auto. 

Dna secretar general al comunei propune domnului primar să fie măsurat acest obiectiv și 
după aceea comisia constituită în acest sens va proceda la completarea inventarului. 

Dl.consilier local Ionică Ionel întreabă : de ce nu au fost măsurate și străzile asfaltate? 
Dl.primar răspunde : nu am știut că nu sunt măsurate. 
Dna secretar general al comunei completează :  în momentul cand se vor face măsurători 

pentru trotuarele din comună, se vor măsura și străzile asfaltate. 
Se solicită și alte întrebări, nu sunt. Se supune la vot proiectul de hotărâre și este aprobat 

în unanimitate de voturi. 
Dl.președinte de ședință dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta proiectul de 

hotărâre  
privind punerea la  dispoziția proiectului “Proiectul regional de dezvoltare a  infrastructurii de 
apă şi apă uzată pentru aria de operare a Operatorului Regional în judeţele Călăraşi şi Ialomiţa, în 
perioada 2014-2020”, a terenurilor pentru construirea/extinderea/reabilitarea noilor investiții 
aferente  acestuia. 
 Se solicită întrebări. 
 Dl.consilier local Ionică Ionel întreabă de ce în Lista de investiții  nu se menționează și 
despre  
rețeaua de canalizare ?  
 Dl.primar răspunde : S.C.Ecoaqua Călărași a solicitat punerea la dispoziție a unor 
terenuri  pentru extinderea rețelei de apă, nu a solicitat terenuri și pentru realizarea sistemului de 
canalizare, Din documentele existente la sediul Primăriei rezultă că studiu de fezabilitate pentru 
rețeaua de canalizare s-a realizat numai până la versiunea 3, după această versiune nu s-a mai 
vorbit de rețea de canalizare, în prezent suntem la versiunea 8. 
 Dl.consilier local Alexandru Laurențiu Florin propune ca la următoarea ședință de lucru a 
Consiliului local să invităm și să participe un reprezentant al societăți Ecoaqua pentru a ne 
prezenta neclarității privind acest proiect regional.  
 Dna secretar general al comunei ne informează că va face o adresă în acest sens. 

Se solicită și alte întrebări, nu sunt. Se supune la vot proiectul de hotărâre și este aprobat 
în unanimitate de voturi. 



Dl.președinte de ședință dă cuvântul domnei contabil pentru a prezenta proiectul de 
hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizaţiei anuale  către  “Grupul de Acțiune Locală 
Ialomița Centrala Balaciu – Căzănești - Reviga”. 

Se solicită întrebări, nu sunt. Se supune la vot proiectul de hotărâre și este aprobat în 
unanimitate de voturi. 

Dl.președinte de ședință solicită propuneri pentru alegerea președintelui de ședință, pentru 
perioada iunie – august 2021. 

Dna consilier local Profir Tudorița propune pe domnul consilier local Ioniță Constantin. 
Se solicită și alte propuneri. Nu sunt. Se supune la vot această propunere și este aprobată 

în unanimitate de voturi. 
Dl președinte de ședință dă cuvântul doamnei secretar general al comunei pentru a 

prezenta unele adrese  primite. 
1. Adresa nr. 7680 din 10.05.2021 emisă de Instituția Prefectului prin care se 

precizează necesitatea înscrierii în cartea funciară a tuturor bunurilor din domeniul public sau 
privat al comunei. 

2. Cererea nr.955 din 29.04.2021 emisă de chiriași din Blocul de locuințe, 
proprietatea publică a comunei Grindu. 

Dna secretar general al comunei face precizarea : blocul  de locuințe este unul dintre 
bunurile care alcăturiesc domeniul public al comunei, este un bun de interes local și conform 
art.286, alin.(1) din Codul administrativ – “Domeniul public este alcătuit din bunurile prevăzute 
la art. 136 alin. (3) din Constituţie, din cele stabilite în anexele nr.2-4 şi din orice alte bunuri 
care, potrivit legii sau prin natura lor, sunt de uz sau de interes public, şi sunt dobândite de stat 
sau de unităţile administrativ-teritoriale prin unul dintre modurile prevăzute de lege” iar alin.(4) 
din același articol precizează : “ Domeniul public al comunei, al oraşului sau al municipiului este 
alcătuit din bunurile prevăzute în anexa nr. 4, precum şi din alte bunuri de uz sau de interes 
public local, declarate ca atare prin hotărâre a consiliului local, dacă nu sunt declarate prin lege 
ca fiind bunuri de uz sau de interes public naţional ori judeţean”. 

 
 

     Conform art.285 din Codul administrativ “Dreptul de proprietate publică a statului sau a 
unităţilor administrativ-teritoriale se exercită cu respectarea următoarelor principii: 
     a) principiul priorităţii interesului public; 
     b) principiul protecţiei şi conservării; 
     c) principiul gestiunii eficiente; 
     d) principiul transparenţei şi publicităţii”. 

Dna consilier local Țuțuianu Mariana răspunde : dacă Blocul de locuințe este un bun de 
interes local și dacă suntem de acord să-l vindem chirișilor actuali, unde ar trebuie să locuiască 
cei care vin după dumnealor - un medic, un profesor și nu am înțeles  faptul că vor să-l cumpere 
pentru a locui în condiții decente de viață, dar cum au locuit până acum? 

Dl.consilier local Alexandru Laurențiu Florin întreabă : care sunt în prezent condițiile de 
locuit? 

Dna consilier local Cristache Cătălina Daniela răspunde : în calitate de chiriaș și eu sunt 
nemultumită pentru faptul că în apartamentele nelocuite plouă prin pereți, eu personal mi-am 
realizat condiții optime pentru locuit. 

Dna consilier local Țuțuianu Mariana răspunde : nu sunt degradate de către primăriei, 
probabil că chiriașii care pleacă le-au degradat. 



Dl.consilier local Anghel Mihai Ionuț nu este de acord cu vânzarea acestui obiectiv 
deoarece acoperișul blocul este înlocuit/reabilitat de către Primărie, racordarea la rețeaua de apă 
este realizată tot de către Primăriei, propune izolarea termică  a acestui obiectiv și majorarea 
chiriei. 

Se supune la vot promovarea unui proiect privind vânzarea acestui obiectiv iar consilieri 
locali resping această propunere, cu excepția dnei consilier local Cristache Cătălină Daniela care 
are calitatea de chiriaș și nu a votat. 

Dl.consilier local Alexandru Laurențiu adduce la cunoștința Consiliului local că islazul de 
vaci din partea de Sud a comunei este plin de mărăcini și solicită domnului primar un raport de 
activitate pentru primele 6 luni de activitate, iar în raportul să informeze consiliul local și despre 
măsurile luate privind deblocarea rampei auto, care este acoperită cu balast.  

Alte discuții nu sunt și domnul președinte de ședință declară închisă ședința Consiliului 
local. 
 
 

     PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ,                                SECRETAR GENERAL, 
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